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Debat  

HØJE-TAASTRUP: Under overskriften »I er nogle tøsedrenge« skælder 
Høje-Taastrup byråd ud på, at kun to regionsrådsmedlemmer mødte op til 
debat om regionens planer om grusgravning ved Vridsløsemagle (I 
DAGBLADET Roskilde onsdag, red). Hvorfor andre ikke mødte op, ved jeg 
ikke. Personligt var det ikke muligt, Enhedslisten var repræsenteret, og selv 
deltog jeg til borgermødet 28. marts på regionsgården, hvor borgere fra 
Vridsløsemagle også lagde problematikkerne frem.  
 
Enhedslisten forstår bekymringerne, det skal undersøges ordentligt, og det 
kan sagtens være, at vi stemmer imod planerne. Men byrådet ved bedre end 
nogen, at når der er en myndighedsforpligtelse, må man somme tider træffe 
beslutninger, som nogle er stærkt utilfredse med. Det har kommunen med 
garanti prøvet flere gange.  
 
I Enhedslisten er vi meget lydhøre over for argumentation og dokumentation 
også for at beskytte et lokalområdes historik og borgerne mod støj, støv og 
kratere i jorden. Vi modtager gerne dokumentation, for eksempel for, at det er 
et problem at grave under det sekundære grundvandsspejl (hvor 
drikkevandet ikke hentes fra), også selv om dokumentationen skulle blive 
fulgt af en snotklat i nakken!  
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